《单词百科:nonunion是什么意思?nonunion怎么发音?nonunion的解释和用法》

英语单词nonunion是什么意思?nonunion怎么读?nonunion怎么发音?美加网为您整理了nonunion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nonunion怎么读

nonunion的读音:[n n'ju nj n]

nonunion的意思

1、非单位的

nonunion的双语例句

1. Methods 23 cases of femoral fracture nonunion were treated with intramedullary nailing and early CPM exercises.

方法对23例股骨骨折骨不连患者采用带锁髓内钉内固定治疗,术后早期应用CPM机锻炼

2. Objective To assess causes of nonunion after internal fixation of clavicular fractures.

目的探讨锁骨骨折内固定术后骨不连的原因.

3. Methods 20 patients of humeral nonunion with large segement defect were treated by callus lengthening.

方法20例肱骨大段骨缺损性骨不连均采用骨痂延长术进行治疗.

4. ObjectiveTo observe the curative effect of marrow stem cell transplant on bone nonunion and bone defection.

目的观察自体骨髓干细胞移植治疗骨不连及骨缺损的疗效.

5. Objective To investigate the role of fibroblasts in nonunion fracture healing using .com extracorporeal shock wave (ESW) treatment.

目的探讨成纤维细胞在体外冲击波治疗骨不连愈合过程中的作用

6. Objective: To apply the improve compressed fixation treats nonunion of fracture of tibia and fibula.

目的: 介绍改良加压固定器治疗胫骨干骨折不愈合.

7. Objective To study the application of unreamed compression intramedullary nails for nonunion of humeral fracture.

目的评价应用非扩髓加压髓内钉治疗肱骨骨不连的临床疗效.

8. Objective: To study the factors causing the nonunion of lower limb fractures.

摘要目的: 研究下肢长骨干骨折不愈合的影响因素.

9. Objective To evaluate the effect of treating nonunion with multiform bone grafts plus plate fixation.

目的探讨多种形状植骨方式加钢板内固定治疗长管状骨骨不连的效果.

10. Conclusions It is an ideal way to treat femoral fracture nonunion with interlocking intramedullary nailing.

结论带锁髓内钉是治疗股骨骨折骨不连较理想的方法.

11. Conclusion Steel reamed intramedullary interlocking nailing can reduce nail failure, delayed union and nonunion nail.

结论正确合理地使用钢制扩髓带锁髓内针治疗新鲜股骨干骨折,可以明显减少锁定失败、骨折延迟愈合、不愈合的发生.

12. Objective: To investigate the effect of intramedullary interlocking nail on nonunion and refracture of femoral shaft.

目的: 探讨带锁髓内钉治疗股骨干骨折不愈合及再骨折的疗效.

13. Conclusion Interlocking intramedullary nailing is an alternative for the treatment of postoperative nonunion of ulnar fracture.

结论交锁髓内钉内固定术是治疗尺骨术后骨不连的可选择术式之一.

14. Objective To investigate the clinical application of vascularize periosteum flap repair and tibia fractures nonunion prevention.

目的探讨带血管蒂的骨膜瓣移位修复及预防胫骨折骨不连的应用价值.

以上是美加网为您整理<mark>的nonunion怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多</mark>

关于nonunio

n的用法、nonunion的释义

、nonunion的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/nonunion